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Z A P I S N I K 
Sa  1.Hitne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo održane  26.12.2014.godine s početkom 

rada u 11.00 sati 
 
Sjednici su prisustvovali: 

 
SDA 
1.Delalić Sabahudin 
2.Mašović Amor 
3.Konaković Elmedin 
4.Prevljak Fikret 
5.Čomor Eldar 
6.Ademović Kemal 
7.Kozadra Muhamed 
8.Okerić Elvedin 
9.Dovadžija Amar 
10.Čelik Mirza 
 
DF-Željko Komšić 
1.Akšamija Goran 
2.Pindžo Mirsad 
3.Omerbegović Mersiha 
4.Avdibegović Neira 
5.Vukasović Mario 
6.Kerla Bibija 
7.Bukva Sejo 
 
SBB-Fahrudin Radončić 
1.Jusko Ismir 
2.Solaković Adnan 
3.Marić Zvonko 
4.Rađo Dževad 
5.Babić Ana 
6.Bajrović Izudin 
7.Filipović Selma 
 
SDP 
1.Aljović Hamed 
2.Mekić Amel 
3.Šućur Slaviša 
4.Srna Bajramović Segmedina 
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NAŠA STRANKA 
1.Kojović Predrag 
2.Ćudić Sabina 
3.Forto Edin 
 
BPS-Sefer Halilović 
1.Halilović Semir 
2.Bjelak Nermin 
 
BOSS-Mirnes Ajanović 
1.Pleho Haris 
2.Smajić Rasim 

 
 

 
Otvarajući sjednicu poslanik/zastupnik Kemal Ademović je pozdravio uvažene 

koleginice i kolege zastupnike, predstavnike Vlade, predstavnike javnih  institucija i ustanova, 
predstavnike boračkih i drugih udruženja, kao i gledaoce Televizije Sarajevo . Prije prelaska 
na realizaciju zakazane Hitne sjednice obavjestio je prisutne poslanike/zastupnike  da prema 
informacijama koje su pristigle u skupštinsku službu nisu stečeni uslovi za održavanje 
nastavka Konstituirajuće sjednice Skupštine Kantona Sarajevo. S tim u vezi zamolio je  
predsjedavajućeg Komisije za izbor i imenovanja Elmedina Konakovića da  prisutnim da 
potrebna objašnjenja.  

U svom izlaganju poslanik/zastupnik Elmedin Konaković je naveo: “Komsija za izbor i 
imenovanja je u svom drugom zasjedanju jutros ustanovila da nismo stvorili pretpostavke za 
izjašnjavanje o listama jer jedna od lista još uvijek nije potvrđena. Dakle sjednica CIK-a se 
upravo održava i očekujemo i toku dana potvrdu, ovjeru te zadnje liste i te da su se stekle 
pretpostavke da se možemo o listama izjašnjavati. A Komisija će ponovo održati jedan 
sastanak na kom će se žrijebati brojevi, napraviti liste i omogućiti taj proces glasanja. Dakle u 
koliko se slučajno ne desi da CIK, ako se desi da ne ovjeri tu listu onda imamo mogući 
zastoj. Ali eto i u telefonskim razgovorima sa CIK.om očekujemo da se u narednih nekoliko 
sati ta smetnja otkloni i da kasnije u drugom dijelu sjednice možemo nastaviti taj dio 
postupka a o ovom prvom mi nemamo nadležnosti da govorimo o formiranju klubova i 
rukovodstva skupštinskog. Tako da ćemo pripremiti tamo negdje iza 2, kada očekujemo 
završetak sjednice CIK-a. Ukoliko dobijemo ovjerenu i zadnju listu od CIK jer ističe jedan dio 
roka za žalbe i tada se stvaraju prepostvke. Do tada se nisu stvorili uslovi za izjašnjavanje o 
delegatima za Dom naroda za Izbor delegata za Dom naroda FBIH i Izbor rukovodstva 
Skupštine Kantona Sarajevo.“ 

Poslije izlaganja kolege Konakovića poslanik/zastupnik Kemal Ademović je izjavio da 
kada budu obezbijeđeni uslovi za nastavak Konstituirajuće sjednice ista će biti zakazana u 
najkraćem roku.  

Konstatovao je da prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje svih 35 zastupnika, 
što ispunjava uslove za donošenje punovažnih odluka. Obavijestio je prisutne da će se zbog 
nedostatka elektronike glasanje izvršavati aklamacijom, dizanjem ruku.  
 Prije početka rada sjednice  obavjestio je prisutne da kao zamjenik predsjedavajuće iz 
prethodnog saziva nije ovlašten da vodi ovu sjednicu. Zatražio je od predsjednika klubova da 
predlože osobu ili osobe koje će predsjedavati ovom sjednicom.  
 

Poslanik/zastupnik Predrag Kojović predsjednik Kluba Naše stranke je predložio, da 
zamjenik, odnosno najstariji član prethodnog saziva Skupštine ima pravo da sazove 
Konstituirajuću sjednicu Skupštine i da je vodi do izbora novog rukovodstva. 
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Poslanik/zastupnik Kemal Ademović je podsjetio da u skladu sa članom 120. Poslovnika 
Skupštine Kantona Sarajevo Skupština zaključkom odlučuje o svom radu i radu radnih tijela 
Skupštine, te predložio da Skupština donese zaključak da Hitnu sjednicu Skupštine Kantona 
Sarajevo vodi zastupnik Kemal Ademović.  
 
Glasanjem, poslanici/zastupnici su jednoglasno usvojili predloženi zaključak. 
 
Prijedlog dnevnog reda 1. Hitne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo: 

 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu; 
2. Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 

2014. godinu; 
3. Prijedlog odluke  o prihvatanju supsidijarnog zaduživanja Kantona Sarajevo kod 

Federacije BiH iz sredstava dodatnog finansiranja po IV Stand by aranžmanu 
Međunarodnog monetarnog fonda; 

4. Prijedlog odluke o prihvatanju reprograma obaveza po kreditima vanjskog duga; 
5. Prijedlog odluke o privremenom finansiranju potreba Kantona Sarajevo za period od 

01.01. do 31.03.2015. godine; 
6. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju Zavoda 

zdravstvenog osiguranja Kantona Sarajevo za period 01.01.-31.03.2015. godine broj: 
UO/04-20199/14, koju je donio Upravni odbor Zavoda zdravstvenog osiguranja 
Kantona Sarajevo na  sjednici održanoj 16.12.2014. godine; 

7. Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Odluku o privremenom finansiranju potreba 
JU "Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo" - Sarajevo za period 01.01.do 
31.03.2015. godine, broj: 05/1-2428/14 od 17.12.2014. godine; 

Prije usvajanja Dnevnog reda za rijeć se javio poslanik/zastupnik Predrag Kojović: 
“Zahvaljujem predsjedavajući, prije svega u Poslovniku u članu 65 se vrlo precizno navode 
razlozi zbog kojih se može zakazati hitna sjednica. Od predloženog dnevnog reda ja vidim da 
samo u ovoj definiciji koja je jedan od razloga koji se navode za sazivanje hitne sjednice, da 
bi u slučaju njenog neodržavanja mogla nastati velika šteta za imovinu, vidim izgovor da se 
možda na današnjoj hitnoj sjednici donese odluka o privremenom finansiranju. Međutim, ne 
vidim koji su razlozi za donošenje odluke o rebalansima budžeta i potvrđivanju kredita koji bi 
potpadali pod razloge koji su potrebni da bi se održala hitna sjednica. Znači član kaže 
izuzetno u okolnostima opasnosti po javnu sigurnost i sigurnost građana širih razmjera 
elementarnih nepogoda, velikih šteta za imovinu, epidemija i slično, predsjeadvajući može 
sazvati sjednicu u kraćim rokovima od propisanih, koja je hitnog karaktera. To je ova. Ja bih 
mogao da prihvatim da je neizglasavanje Odluke o privremnom finansiranju koja bi 
budžetske korisnike dovela u situaciju da ne mogu primiti plate mogla biti razlog za ovu hitnu 
sjednicu, međutim ove ostale tačke dnevnog reda, mislim da ne dostižu standarde koji su 
potrebni da bi se našli na ovoj sjednici. S druge strane, smatram da bi bilo jako dobro u 
skladu sa ovim što je kolega Konaković govorio, da mi aproksimativno stavimo kao tačku 
dnevnog reda i Izbor delagata za Dom naroda koju ćemo relizovati u slučaju da se u toku 
današnjeg dana zasjedanja steknu uslovi, odnosno da iz CIK-a dođe dovoljan broj 
informacija koji bi nam omogućio da ovaj posao završimo, a hitnost toga opravdavam i time 
da će i FBIH biti u prilici, biti prisiljena da donese odluku o privremenom finansiranju i ne 
zaustavljanju novčanih tokova i da bi neophdono bili formiranje Doma naroda početkom 
sljedeće sedmice“. 
 

U raspravi koja je uslijedila za riječ su se javljali: v.f. premijera Muhamed Kozadra  i 
Mirsad Pindžo. 
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Predsjedavajući Ademović je prije prelaska na izjašnjenje o  Dnevnom redu pročitao  
zaključak Vlade Kantona Sarajevo, koji je  dostavila 11.11. 2014.godine: 
1. Utvrđuje se Prijedlog zakona o izmjenama Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona 
Sarajevo za 2014.godinu;  
2.Predlaže se Skupština Kantona Sarajevo da u skladu sa Poslovnikom Skupština Kantona 

Sarajevo donese Zakon o izmjenama Zakona o izvršavanju Budžeta Kantona Sarajevo za 
2014.godinu.  

 
Predsjedavajući Ademović je dalje naglasio: “Vlada je u svojoj redovnoj proceduri 

dostavila ove dokumente. Vlada nije kriva što se Skupština nije konstituirala i zašto nije 
izabrala rukovodstvo i sazvala redovnu sjednicu na kojoj bi u redovnoj proceduri razmatrala 
ove dokumente. Iz tog razloga, i razloga ostalih tačaka smo na prošlom nastavku 
konstituirajuće sjednice pribjegli tome i donijeli zaključak da se danas održi hitna sjednica 
Skupštine.” 
  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Elmedin Konaković, Zvonko Marić, Kemal 
Ademović, Adnan Solaković, Slaviša Šućur,  Izudin Bajrović, v.f. premijera Muhamed 
Kozadra i  Predrag Kojović. 
 

Pristupilo se izjašnjavanju o hitnosti razmatranja Prijedloga zakona o izmjenama i 
dopunama Budžeta Kantona Sarajevo za 2014.godinu.  
 
Predsjedavajući Ademović je konstatovao da će Prijedlog zakona o izmjenama i dopunama 
Budžeta Kantona Sarajevo za 2014.godinu biti razmatran po hitnoj proceduri sa 11 glasova 
“protiv” i 23 “za” i 1 nije glasao. 
 

Pristupilo se izjašnjavanju o Prijedlogu zakona o izmjenama Zakona o izvršavanju 
budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu po hitnom postupku.  
 
Predsjedavajući Ademović je konstatovao  da  je 25 poslanika/zastupnika glasalo  “za”, 9 
“protiv” , 1 nije glasao. 
 

Predsjedavajući Ademović je konstatovao da će se Prijedlog zakona o izvršavanju 
budžeta Kantona Sarajevo za 2014. godinu razmatrati po hitnom postupku..  
 
Pristupilo se  glasanju o prijedlog dnevnog reda. 
Predsjedavajući Ademović je konstatovao da je dnevni red usvojen većinom glasova (25 
glasova  “za”, 9 “protiv” i 1 nije glasao).  
 
AD – 1. 

PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. GODINU 
 
Uvodno izlaganje o ovoj tački dnevnog reda podnio je v.f. premijera Muhamed Kozadra.  
 
Po završetku izlaganja predsjedavajući Kemal Ademović je najavio pauzu u radu skupštine 
koja će trajati do 13.00 sati. 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
U raspravi koja je uslijedila učestvovali su: Izudin Bajrović, Pleho Haris, Slaviša Šućur, 
Adnan Solaković,v.f. premijera Muhamed Kozadra, Ministrica pravde Velida Memić, Slaviša 
Šućur, Mirsad Pindžo,  Predrag Kojović, Sabina Ćudić, Zvonko Marić, Ministar Muamer 
Bandić, Ministar Zlatko Petrović i Ademović Kemal. 
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Nakon rasprave, pristupilo se izjašnjavanju o Prijedlogu izmjena i dopuna Budžeta Kantona 
Sarajevo za 2014. godinu. 

NAKON IZJAŠNJAVANJA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2014. GODINU SA 12 GLASOVA "ZA", 7 "PROTIV" I 7 "SUZDRŽANIH" 
NIJE DOBIO POTREBNU VEĆINU.  
 
Predsjedavajući Ademović je izrazio sumnju u glasanje i zatražio pojedinačno izjašnjavanje, i 
nakon izjašnjavanja SKUPŠTINA (14 "ZA",14 "PROTIV" I 7 "SUZDRŽANIH") NIJE 
USVOJILA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA BUDŽETA KANTONA SARAJEVO ZA 2014. 
GODINU. 

 

AD – 2. 

PRIJEDLOG ZAKONA O IZMJENAMA ZAKONA O IZVRŠAVANJU BUDŽETA KANTONA 
SARAJEVO ZA 2014. GODINU  
 

Obzirom da prethodna tačka nije usvojena v.f. premijera Muhamed Kozadra povukao 
ovu tačku dnevnog reda. 
 
 
AD – 3. 
 
PRIJEDLOG ODLUKE  O PRIHVATANJU SUPSIDIJARNOG ZADUŽIVANJA KANTONA 
SARAJEVO KOD FEDERACIJE BIH IZ SREDSTAVA DODATNOG FINANSIRANJA PO IV 
STAND BY ARANŽMANU MEĐUNARODNOG MONETARNOG FONDA 
 

Uvodno izlaganje o ovoj tački Dnevnog reda podnio je v.f. premijera Muhamed 
Kozadra.  

Kako nije bilo prijavljenih diskuranata pristupilo se izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE  O PRIHVATANJU SUPSIDIJARNOG ZADUŽIVANJA KANTONA SARAJEVO 
KOD FEDERACIJE BIH IZ SREDSTAVA DODATNOG FINANSIRANJA PO IV STAND BY 
ARANŽMANU MEĐUNARODNOG MONETARNOG FONDA. 

PREDSJEDAVAJUĆI ADEMOVIĆ JE KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA VEĆINOM 
GLASOVA (27 "ZA", 4 "SUZDRŽANA") DONIJELA ODLUKU O PRIHVATANJU 
SUPSIDIJARNOG ZADUŽIVANJA KANTONA SARAJEVO KOD FEDERACIJE BIH IZ 
SREDSTAVA DODATNOG FINANSIRANJA PO IV STAND BY ARANŽMANU 
MEĐUNARODNOG MONETARNOG FONDA. 

 

AD – 4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVATANJU REPROGRAMA OBAVEZA PO KREDITIMA 
VANJSKOG DUGA 

Uvodno izlaganje o ovoj tački Dnevnog reda podnio je v.f. premijera Muhamed 
Kozadra. 
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Kako nije bilo prijavljenih diskuranata pristupilo se izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE  O PRIHVATANJU REPROGRAMA OBAVEZA PO KREDITIMA VANJSKOG 
DUGA. 

PREDSJEDAVAJUĆI JE KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA VEĆINOM GLASOVA 
(28 "ZA" I 4 "SUZDRŽANA") DONIJELA ODLUKU O PRIHVATANJU REPROGRAMA 
OBAVEZA PO KREDITIMA VANJSKOG DUGA. 

 

AD – 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRIVREMENOM FINANSIRANJU POTREBA KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 01.01. DO 31.03.2015. GODINE 

Uvodno izlaganje o ovoj tački Dnevnog reda podnio je v.f. premijera Muhamed 
Kozadra. 

Kako nije bilo prijavljenih diskuranata pristupilo se izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE  O PRIVREMENOM FINANSIRANJU POTREBA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD OD 01.01. DO 31.03.2015. GODINE. 

PREDSJEDAVAJUĆI JE KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (33 
"ZA") DONIJELA ODLUKU O PRIVREMENOM FINANSIRANJU POTREBA KANTONA 
SARAJEVO ZA PERIOD OD 01.01. DO 31.03.2015. GODINE. 

 

AD – 6. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD 01.01.-31.03.2015. GODINE BROJ: UO/04-20199/14, KOJU JE DONIO UPRAVNI 
ODBOR ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO NA  
SJEDNICI ODRŽANOJ 16.12.2014. GODINE 

Uvodno izlaganje o ovoj tački Dnevnog reda podnio je v.f. premijera Muhamed 
Kozadra. 

Kako nije bilo prijavljenih diskuranata pristupilo se izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE  O O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD 01.01.-31.03.2015. GODINE BROJ: UO/04-20199/14, KOJU JE DONIO UPRAVNI 
ODBOR ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO NA  SJEDNICI 
ODRŽANOJ 16.12.2014. GODINE. 

PREDSJEDAVAJUĆI JE KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA JEDNOGLASNO (33 
"ZA") DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO ZA 
PERIOD 01.01.-31.03.2015. GODINE BROJ: UO/04-20199/14, KOJU JE DONIO UPRAVNI 
ODBOR ZAVODA ZDRAVSTVENOG OSIGURANJA KANTONA SARAJEVO NA  SJEDNICI 
ODRŽANOJ 16.12.2014. GODINE. 
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 AD – 7. 

PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM 
FINANSIRANJU POTREBA JU "SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" 
- SARAJEVO ZA PERIOD 01.01.DO 31.03.2015. GODINE, BROJ: 05/1-2428/14 OD 
17.12.2014. GODINE 

  Obrazloženje predlagača o ovoj tački dnevnog reda poslanici/zastupnici su  su dobili 
uz tačku 5. i odnosi se i na tačke 6 i 7. 

Kako nije bilo prijavljenih za diiskusiju pristupilo se izjašnjavanju o PRIJEDLOGU 
ODLUKE  O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O PRIVREMENOM FINANSIRANJU 
POTREBA JU "SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" - SARAJEVO ZA 
PERIOD 01.01.DO 31.03.2015. GODINE, BROJ: 05/1-2428/14 OD 17.12.2014. GODINE. 

PREDSJEDAVAJUĆI JE KONSTATOVAO DA JE SKUPŠTINA SA (33 "ZA") 
JEDNOGLASNO DONIJELA ODLUKU O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 
PRIVREMENOM FINANSIRANJU POTREBA JU "SLUŽBA ZA ZAPOŠLJAVANJE 
KANTONA SARAJEVO" - SARAJEVO ZA PERIOD 01.01.DO 31.03.2015.GODINE, BROJ: 
05/1-2428/14 OD 17.12.2014. GODINE 

S ovom tačkom dnevnog reda završena je I Hitna sjednica Skupštine Kantona Sarajevo.  

Predsjednik  Komisije za izbor i imenovanja Elmedin Konaković je zamolio članove 
komisije da se sastanu u Sali 100 zbog dogovora oko verifikacije lista koje su dostavljene 
CIK-u. 

Nastupila je pauza od 20 minuta 
 
 

NASTAVAK NAKON PAUZE 
 
 

Predsjednik Komisije Elmedin Konaković je obavijestio poslanike /zastupnike: 
“Mi smo na nastavku dva pua prekinute sjednice i treći put prekinute sjednice 

Komisije za izbor i imenovanja ustanovili da od CIK-a nismo dobili sve ovjerene liste i ne 
možemo pristupiti procesu izbora delegata u Dom naroda jer prejudiciramo status nekih od 
kolega koji još uvijek nije jasan. A poseban problem pravi činjenica da smo iz CIK-a dobili 
usmenu obavijest da taj rok za žalbe od 48 sati nije istekao i da oni prije toga neće ni 
odgovarati na upite koje smo im poslali. S druge strane naravno imamo problem i dinamiku 
da se Dom naroda već trebao formirati. Da smo jedan od Kantona koji kasni i nismo u okviru 
Ustava propisanim terminima izvršili svoj dio posla i naravno činimo sve da to što prije 
uradimo. Tako da bi smo predsjedavajući ako je to moguće dakle za ponedjeljak trebali 
planirati sjednicu a sa aktom koji dobijemo od CIK-a kakav god on bio, dakle šta god da CIK 
odgovori, Komisija imat će prijedloge rješenja ovog problema koji je sigurno krivica isključivo 
CIK-a. Imat ćemo prijedlog rješenja o kom će se izjasniti Skupština i taj dan ćemo moći birati 
delegate za Dom naroda a da li u žalbama poslije biti eventualno problema to će ponovo biti 
nadležnost CIK-a. Dakle mi trenutno ne možemo ni žrijebati liste, ne možemo praviti liste jer 
kolege kojima nije riješen status mogu nakon  provedenih izbora tražiti da se ponovo izjasne 
u onom klubu u kojem budu imali pravo. Tako da nismo imali ni potrebnu većinu ni ideju čak 
da se na taj način danas bavimo prejudiciranjem tog rješenja. Morat ćemo sačekati zvaničan 
stav CIK-a. Od CIK-a nismo dobili odgovor na upit i mislimo na osnovu naših usmenih 
kontakata da ćemo to za ponedjeljak ujutro imati a onda bi smo mogli ili eventualno, evo 
Delalić kaže da nećemo. Nama je to zaista bitno. Možda ćak i ako bude sjednica CIK-a 
završena da  po završetku sjednice CIK.-a da imamo. Mi smo imali prvu ideju da to bude u 
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12 ili 13 a da mi kao Komisija pripremimo. To je proces koji ne bi trebao trajati dugo. Dakle 
taj proces ne može trajati kao ove Skupštine u kojima imamo duge rasprave. Dakle to je 
proces u kojima mi pripremimo liste, vi priđete izvršimo žrijebanje i glasate za listiće na 
kojima imate pravo i traje to sabiranje vrlo kratko. To je proces od maksimalno sat i pol, dva. 
A Komisija može u toku dana zasjedati po potrebi i pripremiti sjednicu za popodnevne sate. 
Predsjedavajući ako vi se slažete da definišemo termin 16,00 ili da kažemo da ćemo 
telefonski sazvati. Možda je bolje da kažemo u 16,00 sati a o eventualnim izmjenama da 
onda obavijestimo kolege. Ili ako imate vi neki drugi prijedlog“.  
 

U raspravi je učestvovalo više poslanika (nije snimljeno).među kojima: Goran 
Akšamija,  Elmedin Konaković, Adnan Solaković. 
 

ZAPISNIK SAČINIO 
Nalbantić Emir 

 
 
                SEKRETAR         PREDSJEDAVAJUĆI HITNE 
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO               SJEDNICE SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO 
            Abid Kolašinac      Kemal Ademović 

 


